
Protokoll – Konsultasjon med Lavonjarg vel om Elkem-saken 
 

Tidspunkt: 23.11.2022, kl. 12:00 – 13:15 

Sted: Tana rådhus 

 

Til stede:  

Fra kommunen 

Frank Ingilæ, leder, utviklingsavdelingen, representerer kommunedirektøren 

Ane Pedersen Røren, Planlegger, utviklingsavdelingen 

 

Fra Lavonjarg vel:  

Yngve Johansen, medlem i Lavonjarg vel 

Svein Henriksen, medlem i Lavonjarg vel 

 

 

Kommunedirektørens synspunkter:  

Kommunedirektøren forholder seg til «reservasjonspunktet» reinbeitedistriktet og Elkem har 
kommet fram til i fellesskap. Dette innebærer en mindre utvidelse av planområdet. Dette omfatter 
nesten hele Giemaš Nord 1. En eventuell «fredningstid» hvor Elkem må avstå fra å starte prosess 
videre inn mot Vággečearru er av privatrettslig karakter, som kommunen ikke kan regulere, ved en 
utvidelse til reservasjonspunktet. 

 

Lavonjarg vel sine synspunkter:  

Lavonjarg vel trekker i hovedsak frem støv, støy og endret bruk av utmark som det negative i saken 
om utvidelse av Elkem. Lavonjarg vel støtter i hovedsak utvidelse til Giemaš 1 (se kart 1), men kan 
også godta utvidelse til Giemaš 2 (se kart 2).  

 

Enighet om:  

Kommunedirektøren og Lavonjarg vel er enige om utvidelse til reservasjonspunktet satt av rbd. 7 og 
Elkem innenfor Giemaš 1.  Lavonjarg vel er enig med kommunen at det ikke er behov for ytterligere 
konsultasjoner. 

 

 



 

Kart 1: Oversiktskart over utvidelse etter enighet mellom RBD7og Tana kommune. Lavonjarg vel støtter denne utvidelsen. 
Kartet er ikke juridisk bindende, og nøyaktig punkt må måles opp.  

 

 

Kart 2: Oversiktskart over alternativt utvidelsesområde etter konsultasjon med Lavonjarg vel. 
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